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 Ajuntament, majúscula o minúscula? 
 
 
Quan es parla d'entitats formalment constituïdes, com ara una institució, un 
organisme, una empresa o un establiment, tant públics com privats, s'ha 
d'escriure en majúscula la primera lletra de tots els noms i adjectius que formen 
part de la denominació. Així doncs, quan ens referim a un ajuntament concret, 
l’escrivim amb majúscula.  
 
L’Ajuntament del Masnou organitza una jornada sobre...  
L’Ajuntament ha emès un comunicat... (referint-se al del Masnou, per exemple) 
 
En canvi, quan es tracta de la denominació genèrica o d'un plural aglutinador, 
s'escriu sempre amb minúscules. 
 
Els ajuntaments de Teià, Premià i el Masnou 
Un ajuntament petit no pot oferir els serveis de... 
 
També escrivim amb minúscula, els sinònims consistori, casa consistorial o 

casa de la vila. 


